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Collega’s,

Enige gedachten van mij voor de Ronde Tafel.

Het zal erg draaien een goede/adequate testafname infrastructuur die zeer veel verdergaand is dan we nu hebben.

Ter vergelijking Slowakije had 3000 testlocaties voor 3,5 miljoen mensen (bron Volkskrant), dus wij zouden voor 15 miljoen

Nederlanders 12.500 testlocaties nodig hebben. Dat is wellicht vergelijkbaar met onze fijnmazige infrastructuur voor stemlokaties

voor nationale verkiezingen .

In dat kader denk ik dat we sowieso iemand uit de VNG wereld moeten aanhaken. Ik denk aanEE

We moeten erg nadenken over testbereidheid/testverzet Een ex van mijn dochter is in hongerstaking geweest tegen de

coronamaatregelen.

Een landelijke testmaand zal ook fors verzet oproepen. Er worden nu al teststraten vernield! welicht | Eo IEEE
uitnodigen.

Een alternatief isEEE

We zullen ook moeten rekenen aan kosten/baten. Ik heb erg goede ervaringen met «EE
(die eerder als duo onder|ERPSIN coed werk hebben verricht). Je zou ook aan unnen denken.

We moeten een goede schatting maken van de moonshot getallen qua testbeschikbaarheid.

Als ik heel optimistisch reken voor januari/februari:
- 120K PCR traditioneel verwerkt met de extra robots

- 100 K LAMP

- 130 K antigeen.

Dat is 320 K per dag met alleen als de ademtest echt gaat vliegen de mogelijkheid om naar 500 K per dag te komen.

Dat getal is nodig om in een maand alle 15 miljoen Nederlanders die getest zouden moeten worden er door te halen.

De hulptroepen verpleegsters, vrijwilligers, uitzendkrachten, etc is de grootste uitdaging (voor het bemensen van een stembureau

hebje geen medische scholing nodig).

Voor een wat dwarse epidemiologische invalhoek denk ik aan (CSO VWS) + IBENIIIEE
lk vraag me ook af of we bewust willen passeren voor de Ronde Tafel.

Dat zal hij niet erg begrijpen denk ik, tenzij we het OMT om een second opinion willen vragen op de plannen.

Wanner sparren we hier even over?

Groet,


